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С Ъ В Е Т   З А   Е Л Е К Т Р О Н Н И   М Е Д И И 

 

П Р О Т О К О Л 

 

№ 42 

 

от редовно заседание, състояло се на 28.09.2017 г. 

 

 

ПРИСЪСТВАТ: Бетина Жотева, Иво Атанасов, Мария Стоянова, Розита Еленова, 

София Владимирова – председател.  

 

Начало на заседанието 11:00 часа, водено от София Владимирова – председател на 

СЕМ. Съставил протокола – Снежана Милева. 

 

ДНЕВЕН РЕД:  

 

1. Доклади на Дирекция «Специализирана администрация – НЛРПР» за:  

а) изменение на Критериите за оценка на съдържание, което е неблагоприятно или 

създава опасност от увреждане на физическото, психическото, нравственото и/или 

социалното развитие на децата;  

б) за осъществен надзор на две издания на предаването «12+3», програма «Хоризонт» 

на Българското национално радио за спазване на чл. 6, ал. 3, т. 6 и чл. 10, ал. 1, т. 5 на 

Закона за радиото и телевизията.  

Вносител: В. Савова.  

Докладват: Ем. Станева, Д. Петрова, Б. Гегова.  

 

2. Доклади на Дирекция «Специализирана администрация – НЛРПР» по:  

а) заявления от «Оберон Радио Макс» ЕООД за изменение на индивидуални лицензии 

за доставяне на радиоуслуги № ЛРР-01-1-077-01-04, ЛРР-01-1-077-01-08, ЛРР-01-1-077-

01-03, ЛРР-01-1-077-02-02 и ЛРР-01-1-077-02-01;  

б) заявление от «Европейска народна академия» ООД за вписване на нелинейна 

медийна услуга по чл. 125ж от ЗРТ;  

в) уведомително писмо от «Телевизия Туризъм» ООД .  

Вносител: Борислав Шабански.  

Докладват: Ем. Станева, Райна Радоева.  

 

3. Международна дейност - участие в балкански регулаторен форум в Скопие.  

Вносител: Мария Стоянова, Иво Атанасов, членове на СЕМ.  

 

4. Доклад на Дирекция «Обща администрация» по заявление от Съюза на българските 

журналисти за достъп до обществена информация.  

Вносител: Борислав Шабански.  

Доклад: Зл. Георгиева.  

 

5. Предложение на Генералния директор на Българската национална телевизия за 

състав на УС.  

Докладват: Ем. Станева, Д. Петрова.  

 

Разни: 
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София Владимирова откри заседанието и предложи в разни да бъдат включени още 

две точки: За заместване на председателя в периода 4 – 8 октомври 2017 г. и за 

сключване на граждански договор с Мария Белчева. 

 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: приема дневния ред с направеното предложение. 

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА: Доклади на Дирекция «Специализирана администрация – 

НЛРПР» за:  

а) изменение на Критериите за оценка на съдържание, което е неблагоприятно или 

създава опасност от увреждане на физическото, психическото, нравственото и/или 

социалното развитие на децата;  

Главен юрисконсулт Доротея Петрова запозна Съвета с доклада (Приложение т. 2). 

 

София Владимирова даде думата на съветниците за коментар. 

 

Розита Еленова: Нямам какво да добавя. Това е, надявам се, естественият развой на 

нещата, на всичко, което преминахме от почти година и половина. Ако това е крачката, 

която можем да направим, да я направим.  

Иво Атанасов: Нямам коментар. 

Мария Стоянова: Съгласна съм с колегите. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за” (Бетина Жотева, Иво Атанасов, Мария 

Стоянова, Розита Еленова) и 1 (един) глас “въздържал се” (София Владимирова): 
на основание чл. 32, ал 1, т. 18, във връзка с чл. 32, ал. 5 от Закона за радиото и 

телевизията изменя Критериите за оценка на съдържание, което е неблагоприятно или 

създава опасност от увреждане на физическото, психическото, нравственото и/или 

социалното развитие на децата, съгласно приложението.  

Решението да се изпрати на Държавна агенция за закрила на детето и на лицата, 

участвали в производството пред административния орган. 

 

б) за осъществен надзор на две издания на предаването «12+3», програма «Хоризонт» 

на Българското национално радио за спазване на чл. 6, ал. 3, т. 6 и чл. 10, ал. 1, т. 5 на 

Закона за радиото и телевизията.  

Старши инспектор Гегова запозна Съвета с доклада (Приложение т. 3) 

 

София Владимирова даде думата на съветниците за коментар. 

Розита Еленова: Благодаря на г-жа Гегова за доклада. Аз обаче бих искала малко да го 

допълним, защото поводът да поискам наблюдението е фразата, обсъждана в 

социалните мрежи: “... че на България днес е нужен нов 9-ти септември и нов Народен 

съд”.  

Старши инспектор Гегова уточни, че е получен сигнал от гражданин по повод 

същото изказване, но темата “9-ти септември” не присъства и в двете предавания. 

Розита Еленова: Възможно ли е да е казана на самия 9-ти септември в някакво друго 

предаване? Вие извършвате мониторинг на Българското национално радио, на 

програма “Хоризонт”? 

Старши инспектор Гегова уточни, че 9-ти септември е в събота, тогава се излъчва 

“Събота 150” - предаване, което е на външнополитически теми.  
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Розита Еленова: Моята информация е  на база прочетено, а и  не знам какъв е 

сигналът, при всички случаи...  

Старши инспектор Гегова обясни, че сигналът е във връзка с изказване на Волгин. 

Розита Еленова: След едно такова изказване е нормално да  има сигнали, но дали не 

бихме могли да видим на самата дата. Госпожо Гегова, аз мисля, че и на самата Вас 

това ще Ви направи впечатление.   

Старши инспектор Гегова каза, че ще прегледа отново всички предавания, които са 

излъчени на 9-ти септември. 

Розита Еленова: Поводът беше от 10-ти септември, т.е. това е нещо, което не се е 

случило на 11-ти, от когато е докладът.  

Старши инспектор Гегова обясни, че е проверила сигнала, получен от слушателя, и 

това е по-скоро изразяване на мнение на личната му страница и в сайта, в който той 

пише. Там е изразена по-остра позиция. 

Розита Еленова: Вече имахме един такъв случай и го коментирахме. Както, мисля, че 

се коментира случай и с Камен Алипиев, когато журналистите коментират в своите 

лични профили в социалната мрежа, там няма регулация и ние нямаме възможност да 

направим своите служебни изказвания.  

Старши инспектор Гегова каза, че е сигурна, че това не е казано в предаване. 

Розита Еленова: Аз мога да отворя профила на г-н Волгин и да видя, но това в случая 

не ме интересува, макар да мисля, че генералният директор на Българското национално 

радио би трябвало да го интересува дали има призив за насилствена смяна на 

конституционен режим. Бих искала да имаме поглед, да не би пък да е казана от някой 

друг и да  приписват фразата на г-н Волгин, който вече  е наложил имиджа на човек, 

който говори в този агресивен стил.  

Старши инспектор Гегова каза, че отново ще прегледа всички предавания, но в 

неговите темата “9-ти септември” не присъства изобщо.  

Бетина Жотева попита кои са гостите във второто предаване от 11-ти септември. 

Старши инспектор Гегова каза, че са Владимир Чуков, доц. Иво Инджов и Димитър 

Събев и останалата част е под формата на репортажи. 

Бетина Жотева попита дали те тримата гарантират плурализма. 

Старши инспектор Гегова поясни, че те говорят в качеството си на експерти за борба 

с тероризма, предстоящите избори в Германия. 

Иво Атанасов: На мен ми се струва, че не е продуктивно да се вглеждаме толкова в г-н 

Волгин, сякаш е някой бандит, които е нахлул с оръжие в радиото, залостил се е в 

студиото, подобно на онзи немски пилот, който си разби самолета над Алпите. 

Виждаме от доклада, че многообразието на гледните точки е налице в първото 

предаване. Например Валентин Вацев (тук има малка грешка, той не е от 1997 г. член 

на Изпълнителното бюро на БСП, а до 1997 г. С оттеглянето на Жан Виденов и той 

излезе от бюрото и мисля, че от тогава и не членува в БСП)  е ляв като убеждение. 

Въпреки че е критичен към всички, той все пак изразява левите убеждения в страната. 

Следващият гост: самото име - Институт за дясна политика, показва, че Георги 

Харизанов е десен, т.е. с него и Вацев се получава баланс. Евгени Кандиларов 

предполагам, че е говорил експертно. Боян Станиславски не го познавам, но, както 

виждаме, темата е външнополитическа, така че едва ли има основание да се търси 

нарушение на баланса. За предаването от 11-ти септември: Владимир Чуков  е 

международник, говорил е за тероризма. Той е човек, който не е оцветен политически. 

Доц. Иво Инджов. Той е ляв по убеждения, но е сред големите критици на сегашния 

президент Радев - всеки може да влезе в профила му във фейсбук и да се увери - както и 

на сегашното ръководство на БСП. Димитър Събев. Не мога да кажа с какви възгледи е, 

не го познавам. Общо взето, виждаме, че има баланс на различните идеи и убеждения, 
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които съществуват в обществото. Така че приемам доклада и смятам, че – това го казах 

и преди - ако искаме да наблюдаваме дали се спазва многообразието на гледните точки 

в националното радио, на неговите публицистични предавания, е редно да видим и 

други водещи, а не само дежурния виновник в лицето на Петър Волгин. Благодаря. 

София Владимирова каза, че доколкото знае, Съветът прави мониторинг на всички 

предавания и не се фокусира само върху Волгин. Това е по сигнал на г-жа Еленова. 

Иво Атанасов: Миналия път беше за Волгин и Янкулова. 

Старши инспектор Гегова потвърди, че правят мониторинг на всички издания.   

Мария Стоянова: Приех доклада. Единственото, за което ще се изкажа с резерви, е 

неговото заключение. Не смятам, че подобава на регулатор по съдържанието да 

констатира поведение, защото регулаторът по съдържанието не е дисциплинарен съвет. 

Медийният надзор не пише оценки, не повишава и не намалява поведението на 

журналистите. С тези бележки приемам доклада. 

София Владимирова благодари на г-жа Стоянова и даде думата на г-жа Жотева. 

Бетина Жотева предложи да продължи наблюдението не само върху това предаване, 

но и върху първите 10 по рейтинг предавания на националното радио. 

 

СЕМ приема доклада, както и да се извърши допълнителна проверка на всички 

предавания, излъчени на 09.09.2017 г. в програма „Хоризонт“ по повод изказване на П. 

Волгин. 

Да се разшири наблюдението за спазване на чл. 6, ал. 3, т. 6 от ЗТР върху първите 10 по 

рейтинг предавания на БНР. 

 

 

ПО ТОЧКА ВТОРА: Доклади на Дирекция «Специализирана администрация – 

НЛРПР» по:  

а) заявления от «Оберон Радио Макс» ЕООД за изменение на индивидуални лицензии 

за доставяне на радиоуслуги № ЛРР-01-1-077-01-04, ЛРР-01-1-077-01-08, ЛРР-01-1-077-

01-03, ЛРР-01-1-077-02-02 и ЛРР-01-1-077-02-01;  

 

Старши инспектор Радоева запозна Съвета с доклада (Приложение т. 4). 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: на основание чл. 32, ал. 1, т. 9 от Закона за радиото и 

телевизията и чл. 5, т. 3 и т.4 от Тарифа за таксите за радио- и телевизионна дейност:  

І. ПРЕКРАТЯВА действието на Индивидуална лицензия за доставяне на радиоуслуга 

№ ЛРР-01 1-077-01-04 за територията на гр. Велинград, честота 99.0 MHz.  

ИЗДАВА на Оберон Радио Макс ЕООД Индивидуална лицензия № ЛРР-01 1-077-03-11 

за доставяне на радиоуслуга с наименование „РАДИО ФРЕШ / RADIO FRESH” за 

територията на гр. Велинград, честота 99.0 MHz и начална дата на разпространение - 

20.03.2009 г. Срокът на лицензията е 15 години.  

ИЗМЕНЯ програмния профил на специализиран програмен профил, за аудитория до 30 

години, с формат на радиоуслугата - CHR - хит радио.  

ІІ. ПРЕКРАТЯВА действието на Индивидуална лицензия за доставяне на радиоуслуга 

№ ЛРР-01 1-077-01-08 за територията на гр. Бургас, честота 94.1 MHz.  

ИЗДАВА на Оберон Радио Макс ЕООД Индивидуална лицензия № ЛРР-01 1-077-03-12 

за доставяне на радиоуслуга с наименование „РАДИО ФРЕШ / RADIO FRESH” за 

територията на гр. Бургас, честота 94.1 MHz и начална дата на разпространение - 

11.01.2001 г. Срокът на лицензията е 25 години.  
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ИЗМЕНЯ програмния профил на специализиран програмен профил, за аудитория до 30 

години, с формат на радиоуслугата - CHR - хит радио.  

III. ОПРЕДЕЛЯ заплащане на такса в размер общо на 4 300 лв. (четири хиляди и 

триста) – по 150.00 лв. (сто и петдесет лева) за изменение на наименованието на 

програмата и по 2 000 лв. (две хиляди) за изменение на профила.  

Длъжностни лица на СЕМ да отразят промените в Публичния регистър на СЕМ.  

Да бъде уведомена Комисията за регулиране на съобщенията за извършената промяна.  

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: на основание чл. 32, ал. 1, т. 9 от Закона за радиото и 

телевизията и чл. 5, т. 3 и т. 4 от Тарифа за таксите за радио- и телевизионна дейност: 

І. ПРЕКРАТЯВА действието на Индивидуална лицензия за доставяне на радиоуслуга 

№ ЛРР-01 1-077-01-03 за територията на гр. Самоков, честота 90.5 MHz.  

ИЗДАВА на Оберон Радио Макс ЕООД Индивидуална лицензия № ЛРР-01 1-077-04-01 

за доставяне на радиоуслуга с наименование „РАДИО МЕЛОДИ / RADIO MELODY” 

за територията на гр. Самоков, честота 90.5 MHz и начална дата на разпространение - 

05.01.2009 г. Срокът на лицензията е 15 години.  

ИЗМЕНЯ програмния профил на специализиран програмен профил, за аудитория над 

35 години, формат Adult Contemporary.  

ИЗМЕНЯ програмните характеристики по т. 5 от лицензията, както следва:  

5.1.1.Предавания с информационна насоченост –не по-малко от 2 на сто от седмичното 

програмно време. 

5.1.2. Предавания с културна насоченост –не по-малко от 0,5 на сто от седмичното 

програмно време. 

5.1.3. Предавания с развлекателна насоченост –не по-малко от 10 на сто от седмичното 

програмно време. 

ЛИЦЕНЗИРАНИЯТ се задължава да доставя следните допълнителни услуги:  

6.1.1. RDS.  

6.1.2. Онлайн разпространение.  

6.1.3. Интернет.  

II. ОПРЕДЕЛЯ заплащане на такса в размер общо на 2 150 лв. (две хиляди сто и 

петдесет) –150.00 лв. (сто и петдесет лева) за изменение на наименованието на 

програмата и 2 000 лв. (две хиляди) за изменение на профила и програмните 

характеристики.  

Длъжностни лица на СЕМ да отразят промените в Публичния регистър на СЕМ.  

Да бъде уведомена Комисията за регулиране на съобщенията за извършената промяна.  

 

Розита Еленова: Защо трябва да се променя профилът? 

Старши инспектор Радоева обясни, че “Мелъди” е със специализиран профил за 

аудитория над 35 години. 

Розита Еленова: Каква е картината за района? Защо трябва да променяме профили от 

политематичен в специализиран?  

Старши инспектор Радоева поясни, че във Варна с общ профил има много. 

Розита Еленова: Ние не можем да им откажем смяна на профила, така ли? 

Мария Стоянова: Нали преди малко сменихме профил на радиостанция в Самоков?! 

Иво Атанасов: Тук въпросът е, че кандидатства за едно, конкурсът е с определени 

параметри, а след това искат промяна. 

Борислав Шабански обясни, че това са много стари лицензии, от почти 20 години. 

Иво Атанасов: Аз помислих, че са от скоро, тогава може. 
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Розита Еленова: Госпожо Стоянова, благодаря Ви, че ми обяснявате някои неща. 

трогната съм! 

 

 

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за” (Бетина Жотева, Иво Атанасов, Мария 

Стоянова, София Владимирова) и 1 глас “въздържал се” (Розита Еленова): на 

основание чл. 32, ал. 1, т. 9 от Закона за радиото и телевизията и чл. 5, т. 3 и т.4 от 

Тарифа за таксите за радио- и телевизионна дейност: 

І. ПРЕКРАТЯВА действието на Индивидуална лицензия за доставяне на радиоуслуга 

№ ЛРР-01-1-077-02-02, за територията на гр. Варна, честота 105.7 MHz.  

ИЗДАВА на Оберон Радио Макс ЕООД Индивидуална лицензия № ЛРР-01 1-077-04-02 

за доставяне на радиоуслуга с наименование „РАДИО МЕЛОДИ / RADIO MELODY” 

за територията на гр. Варна, честота 105.7 MHz и начална дата на разпространение - 

11.01.2001 г. Срокът на лицензията е 25 години.  

ИЗМЕНЯ програмния профил на специализиран програмен профил, за аудитория над 

35 години, формат Adult Contemporary.  

ИЗМЕНЯ програмните характеристики по т. 5 от лицензията, както следва:  

5.1.1.Предавания с информационна насоченост –не по-малко от 2 на сто от седмичното 

програмно време. 

5.1.2. Предавания с културна насоченост –не по-малко от 0,5 на сто от седмичното 

програмно време. 

5.1.3. Предавания с развлекателна насоченост –не по-малко от 10 на сто от седмичното 

програмно време. 

ЛИЦЕНЗИРАНИЯТ се задължава да доставя следните допълнителни услуги:  

6.1.1. RDS.  

6.1.2. Онлайн разпространение.  

6.1.3. Интернет.  

II. ОПРЕДЕЛЯ заплащане на такса в размер общо на 2 150 лв. (две хиляди сто и 

петдесет) – 150.00 лв. (сто и петдесет лева) за изменение на наименованието на 

програмата и 2 000 лв. (две хиляди) за изменение на профила и програмните 

характеристики.  

Длъжностни лица на СЕМ да отразят промените в Публичния регистър на СЕМ.  

Да бъде уведомена Комисията за регулиране на съобщенията за извършената промяна.  

 

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за” (Бетина Жотева, Иво Атанасов, Мария 

Стоянова, София Владимирова) и 1 глас “въздържал се” (Розита Еленова): на 

основание чл. 32, ал. 1, т. 9 от Закона за радиото и телевизията и чл. 5, т. 3 и  от Тарифа 

за таксите за радио- и телевизионна дейност:  

І. ПРЕКРАТЯВА действието на Индивидуална лицензия за доставяне на радиоуслуга 

№ ЛРР-01-1-077-02-01, за територията на гр. София, честота 105.6 MHz.  

ИЗДАВА на Оберон Радио Макс ЕООД Индивидуална лицензия № ЛРР-01 1-077-05-01 

за доставяне на радиоуслуга с наименование „105.6 НОВИНИТЕ СЕГА” за територията 

на гр. София, честота 105.6 MHz, и начална дата на разпространение - 11.01.2001 г. 

Срокът на лицензията е 25 години.  

II. ОПРЕДЕЛЯ заплащане на такса в размер на 150 лв. (сто и петдесет лева) за 

изменение на наименованието на програмата.  
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Длъжностни лица на СЕМ да отразят промените в Публичния регистър на СЕМ.  

Да бъде уведомена Комисията за регулиране на съобщенията за извършената промяна.  

 

б) заявление от «Европейска народна академия» ООД за вписване на нелинейна 

медийна услуга по чл. 125ж от ЗРТ;  

Старши инспектор Радоева запозна Съвета с доклада (Приложение т. 5). 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: на основание чл. 32, ал.1, т.16 и чл. 125ж, ал. 5, във 

връзка с чл.125к, ал. 2, т. 4 и ал. 5 от Закона за радиото и телевизията: 

І. ВПИСВА в раздел Четвърти на Публичния регистър “Европейска народна академия” 

ООД като доставчик на нелинейна медийна услуга:  

Идентификационни данни за лицето: 

Наименование:    “Европейска народна академия” ООД 

Седалище и адрес на управление  гр. Велико Търново, ул. “Хан Крум” № 10  

Управител:     Калоян Илиянов Николов 

Телефон:                                                    062/621541 

 

Данни за предоставяните нелинейни услуги: 

Медийна услуга по заявк 

Основни параметри:  EuroFolk TV e услуга, предоставяща 24-часов 

потребителски достъп до аудиовизуални 

произведения включени в каталог и 

предварително определени от Европейска 

народна академия ООД. В рамките на 

предоставяната услуга, даваща достъп на 

потребителите до плейлиста с аудиовизуални 

произведения и самопромоционални 

съобщения подредени по начин и поредност, 

предварително определени от Европейска 

народна академия ООД. 

Териториален обхват:    Национален 

Предполагаема дата на стартиране 

предоставянето на медийната услуга: 01.12.2017 г. 

ІІ. На “Европейска народна академия” ООД да се издаде удостоверение с оглед изрично 

заявеното желание на лицето и заплатената от него такса, съгласно чл. 14 от Тарифа за 

таксите за радио- и телевизионна дейност. 

ІІІ. “Европейска народна академия” ООД следва да осигури на страницата си в 

интернет лесен, директен и постоянен достъп на потребителите на услугата най-малко 

до следните актуални данни: 

- името на доставчика на медийната услуга, седалище и адрес на управление, адрес на 

електронната му поща и страницата му в интернет, телефон за контакти; 

- данни за Съвета за електронни медии, седалище и адрес на управление, адрес на 

електронната му поща и страницата му в интернет, телефон за контакти. 

 

в) уведомително писмо от «Телевизия Туризъм» ООД .  

Старши инспектор Радоева запозна Съвета с доклада (Приложение т. 6). 
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Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: на основание чл. 32, ал. 1, т.16 и 16а, във връзка с чл. 

125а, ал.5 и чл. 125к, ал.4 от Закона за радиото и телевизията: 

ИЗМЕНЯ регистрацията за доставяне на аудио-визуална медийна услуга на “Телевизия 

Туризъм” ООД, с наименование “ТЕЛЕВИЗИЯ ТУРИЗЪМ”, съгласно Удостоверение за 

регистрация ЛРР-02-4-107-01,  както следва: 

Седалището и адресът на управление се променя от гр. София, бул. Черни връх 51, ет. 3 

на гр. София, СО – район Изгрев, ул. Никола Габровски № 14, ет. 1.  

ОПРЕДЕЛЯ заплащане на такса в размер на 150 /сто и петдесет/ лв., платима в 

седемдневен срок от влизане в сила на решението, в брой – в касата на СЕМ на адрес 

гр. София, бул. Шипченски проход 69, ет.6, или по банков път. 

Длъжностни лица на СЕМ да отразят промените в Публичния регистър на СЕМ. 

 

ПО ТОЧКА ТРЕТА: Международна дейност - участие в балкански регулаторен форум 

в Скопие (Приложение т. 7).  

Мария Стоянова: Уважаема госпожо Председател, уважаеми колеги, от 5 до 6 

септември 2017 г. участвахме в Скопие в балкански форум на надзорните органи от 

Словения, Хърватия, Черна Гора, Сърбия и Косово. Срещата беше организирана от 

македонския регулатор по съдържанието, който отбеляза 20-та годишнина от 

основаването си. Във форума се включиха още представители на граждански 

организации, които работят в медийната сфера, институции и журналисти. 

Основната част на дискусията беше отделена на професионалните журналистически 

стандарти в медийните програми и ролята на регулаторните органи, а както и на 

политическия плурализъм извън изборните кампании. Влиянието на медийната 

политика за развитие на медийната грамотност също беше важна част от обсъжданията 

на целодневния форум. 

По отношение на професионалните журналистически стандарти, които почти навсякъде 

в региона са предмет на саморегулация, беше констатирано че трябва да се засилят 

механизмите на саморегулация и да се подсили сътрудничеството между регулаторните 

и саморегулаторните органи. За плурализма, още веднъж беше изтъкнато, че е 

необходимо медиите да информират за събитията обективно и безпристрастно, с 

еднакво застъпване на различните гледни точки и мнения, за да се даде възможност на 

обществеността свободно да оформи мнение по отделни въпроси. 

Представени бяха примери от опита на регулаторите в различните държави, свързани с 

тяхната роля и правомощия по отношение на медийната грамотност. От направените 

презентации стана ясно, че практиката в тази област е различна. По-голямата част от 

надзорните органи нямат формална отговорност, въпреки това активно работят за 

популяризиране и утвърждаване на медийната грамотност, като съществена част за 

осигуряване на здрава демократична основа, необходим отговор на променливия и 

много комплексен медиен пейзаж, а както и алтернатива за постигане на основните 

човешки права и борбата против радикализацията, актуална в последно време. 

На Съвета за електронни медии беше предоставена първо думата за презентация. Тя 

беше посветена на сатирата и журналистиката. В сравнителен анализ, пред широката 

аудитория, бяха представени усилията на СЕМ за необходимостта от по-активна 

редакционна отговорност от доставчиците на медийни услуги БТВ и Нова тв по 

отношение на сатиричните предавания „Шоуто на Слави” и „Господари на ефира”. 

Добрият опит на регулатора, чрез партньорски диалог с ръководствата на медиите, чрез 

фокусирани наблюдения, чрез изследване на жанровите особености да се извърви пътя 

към регулирана саморегулация като най-модерния европейски поход за утвърждаване 

на стандарти и принципи в полза на добре информирана, но и забавлявана аудитория, 
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бяха приети с голям интерес от участниците в балканския регулаторен форум. Медиите 

също проявиха интерес към българското участие и излъчиха репортажи в новинарските 

си емисии. 

На следващия ден, домакините от Македония, проявиха голям интерес към 

провеждането на двустранна среща за задълбочаване на сътрудничеството по между ни. 

По време на разговорите бяха обсъдени множество въпроси, с акцент върху практичния 

опит на двата регулатора в провеждането на изборен мониторинг. Колегите от 

Македония проявиха специален интерес за подхода в работата с медиите преди 

началото на мониторинга, същността на самото наблюдение, а както и съвместната 

дейност с Централната избирателна комисия в нашата страна.  

Бяха обсъдени и правомощията, начинът на функциониране на регулаторите в двете 

страни.   

По време на срещата беше констатирано, че досегашното сътрудничество между 

надзорните ни органи е на високо ниво, но има възможност за по-нататъшно развитите.  

На разположение сме за вашите въпроси!  

 

Иво Атанасов: Имате документа пред себе си. Госпожа Стоянова беше много активна 

на този форум. На какъвто и език да се заговореше, тя влизаше в тяхната лексика, 

включително и на сръбски, което ме изненада. Обаче на идване ми каза, че има 

роднински основания да знае техния език.  

Мария Стоянова: Ако имате някакви въпроси, на разположение сме. С удоволствие 

ще Ви отговорим. 

Иво Атанасов: Несравними са условията, при които работи македонският регулатор и 

нашият. Който е ходил там, знае. Една сграда на осем етажа, от които пет държи 

регулаторът, три - Агенцията за младежта и спорта. Един впечатляващ гараж с 

подемник, подземен, нещо за което ние не можем и да мислим. Много модерна 

интегрирана система за мониторинг, която позволява, примерно от Скопие да правиш 

мониторинг на медия от Струмица. Докато ние това не можем да го правим. Личи си, 

че там разполагат с много добри финанси. Това им позволява да имат едно по-добро 

ниво и от гледна точка на съдържанието на своята работа. Много млади хора по 

етажите, очевидно имат добро заплащане, което мотивира хората с подготовка да 

отиват на работа в регулатора. А при нас заплащането на персонала не е добро.  

София Владимирова благодари на г-н Атанасов и особено на г-жа Стоянова за 

презентацията, която е подготвила. Припомни, че когато те са били тук са казали, че 

техният закон се подготвя от европейски експерти. Попита приет ли е вече този закон. 

Иво Атанасов: Имат притеснения във връзка с новото правителство. Изглежда ще се 

правят законови промени, с които да сменят членове на регулатора. Това нещо в 

България се е случвало на два пъти в историята на медийната регулация, така че няма 

нищо ново под слънцето. Нашият опит ще бъде усвоен. От тази гледна точка са малко 

притеснени.  

Розита Еленова: Благодарим Ви за присъствието, за презентацията, за това че 

отношенията се поддържат добри. Доколкото разбирам от доклада, могат да 

продължат. 

Иво Атанасов: Имат желание за това, добре са настроени. Смият факт, че втория ден 

само с нас направиха двустранна среща, показа по-специалното им отношение към 

България. Толкова много разговори имахме този ден, че обядът беше чак в пет часа.  

София Владимирова благодари и допълни, че без съмнение, това наистина го дължат 

на г-жа Стоянова. 

 

СЕМ прие доклада. 
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ПО ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Доклад на Дирекция «Обща администрация» по заявление 

от Съюза на българските журналисти за достъп до обществена информация.  

Борислав Шабански представи доклада, в които имат два варианта за решение 

(Приложение т. 8). 

София Владимирова даде думата за коментар на колегите си. 

Розита Еленова: Аз съм категорично за първия вариант.  

София Владимирова смята, че трябва да поискат съгласие от кандидатите. 

Иво Атанасов: Концепциите ги качваме, нали така? 

София Владимирова поясни, че те вече са качени. 

Иво Атанасов: Тези мотивационни писма са есенцията на концепцията. Какъв беше 

вторият вариант, г-н Шабански? 

Борислав Шабански: СЕМ да предостави исканите документи. 

София Владимирова допълни, без да питат кандидатите. 

Иво Атанасов: Това събитие е приключило, интересът е стихнал. Може би трябва да 

ги попитаме. 

София Владимирова обясни, че те искат мотивационните писма и СV-тата. 

Розита Еленова: Аз категорично съм за първия вариант, защото обществен интерес не 

притиска. Но защо на партньорска организация като СБЖ й се налага да се опира на 

Закона за достъп до обществена информация?  

Бетина Жотева заяви категорично, че е против да се дава на СБЖ, каквото й да било.  

Мария Стоянова: Нека и аз да изразя позиция, ако позволите. Първо смятам, че за 

публични позиции биографиите на тези, които ги заемат също трябва да са публични. 

Нашите също са публични. Навсякъде по света, когато се кандидатства за публична 

позиция, това се прави с биография. От това не трябва да се прави тайна, нито 

секретност. Конкурсът мина. По мои впечатления и оценката на обществото беше 

добра. Ние нямаме никакви основания да бъдем формалисти. От тези документи се 

интересува организация като Съюза на българските журналист, предполагам с 

изследователска цел. Не виждам никакъв проблем документите да бъдат предоставени 

своевременно. Както и г-жа Еленова правилно отбеляза, става въпрос все пак за 

партньорска организация. Да се поставят изисквания и условности, които в други 

случаи не са се правили,  според мен е неуместно. Припомням случая с исканата 

документация за Александър Велев, т.е. Съветът за електронни медии винаги е бил 

една прозрачна институция. Както правилно беше отбелязано, концепциите са качени 

на сайта, мотивационните писма представляват сбит вариант на тези концепции. Не би 

трябвало да има трудности да ги предоставим. 

София Владимирова смята, че техните биографии са публични по тяхна воля. 

Кандидатите са им ги предоставили, за да си изградят собствено мнение за тях, а не с 

цел да ги правят публични. 

Мария Стоянова: Извинете, но аз не започвам спор. 

София Владимирова каза, че също не спори, а обяснява собствената си позиция. 

Мария Стоянова: Да, а аз изразих мнението си.  

 

 

Решение:  

СЕМ реши с 3 (три) гласа “за”(Иво Атанасов, Розита Еленова, София 

Владимирова), 1 (един) “против” (Бетина Жотева) и 1 (един) “въздържал се” 

(Мария Стоянова): да бъде удължен срокът за произнасяне по заявлението и да бъде 

поискано съгласието на кандидатите в процедурата за генерален директор на БНТ.  
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Бетина Жотева обясни отрицателния си вот с принадлежността към бившите 

структури на Държавна сигурност на голяма част от, така наречения партньорски, 

колектив на Съюза на българските журналисти. Затова не смята, че исканата от тях 

информация ще послужи за добри цели. Заяви отново, че е категорично против да се 

дават каквито и да било документи на СБЖ.  

 

ПО ТОЧКА ПЕТА: Предложение на Генералния директор на Българската национална 

телевизия за състав на УС (Приложение т. 9). 

София Владимирова каза, че предложението е постъпило в срока, упоменат в 

договора на генералния директор и даде думата на главния юрисконсулт да разясни 

процедурата.  

Главен юрисконсулт Станева каза, че както вече е споменал и председателят на 

Съвета, предложението на генералния директор за членове на управителния съвет на 

Българската национална телевизия, е постъпило в определения срок. След проверка е 

установено, че за всеки един от тях са представени необходимите документи, 

включително декларация за съгласие да бъде член на УС на БНТ, автобиография, копие 

от документ за самоличност, копие от документ за завършено висше образование и 

други документи, съответно удостоверяващи професионален опит в областта на радио 

и телевизионната дейност, културата, журналистиката, аудиовизията, електронните 

съобщения и правото или икономиката, свидетелство за съдимост и декларация за 

обстоятелствата по чл. 59 от ЗРТ. Всички кандидати, предложени за членове на 

управителния съвет на Българската национална телевизия, отговарят на изискванията 

на закона и съответно могат да бъдат подложени на гласуване от членовете на Съвета. 

Припомни, че решението за утвърждаване на управителния съвет следва да бъде взето с 

квалифицирано мнозинство от 2/3 от неговия състав и ако това не се случи на едно 

заседание, се насрочват други две последователни. След това управителният съвет 

може да бъде утвърден и с обикновено мнозинство.  

София Владимирова даде думата на г-н Каменаров да представи членовете на 

предложения от него управителен съвет. 

Константин Каменаров: Благодаря, г-жо Председател. За мен е истинско удоволствие, 

първо да Ви благодаря, че имам тази възможност да Ви представя моите колеги и 

приятели, които се съгласиха да поемат това любопитно в някаква степен и отговорно, 

разбира се, предизвикателство да бъдат членове на управителния съвет, който аз съм 

избрал. Имам приятната задача да Ви ги представя, не че Вие не ги познавате. Госпожа 

Зина Трифонова, Василена Матакиева, Валери Запрянов и Антон Андонов. Няма да 

говоря много, защото те са, бих могъл спокойно да кажа, проминентни фигури в, ако 

позволите това клише, обществения ни живот. Смятам, че са добре изявени в 

професионално отношение, тъкмо поради което се е спрял и моят избор на тях. Мисля, 

не, убеден съм, че тъкмо поради тяхната най-разнообразна и различна експертиза и 

квалификация, с тях в една много огромна степен, надявам се, ще бъдем “дрим тима” 

на националната телевизия. Защото, както вече казах и имам нуждата да го кажа, има 

много, ужасно много работа, къде недосвършена, къде бъдеща. Сега, ако искате, те да 

се представят, да имат възможност да кажат по една хубава дума за себе си, или да 

отговарят на въпроси?     

София Владимирова каза, че всички те са се запознали с кандидатурите, но ако някой 

иска, може да вземе думата по предложение на г-н Каменаров. 

Иво Атанасов: Аз бих искал г-н Андонов да каже малко повече за себе си, тъй като 

другите трима кандидати ги познавам добре. Вие сте ново име за мен, въпреки че Ви 

прочетох СV-то. Има сериозни постижения в него. Малко повече, ако обичате. 

Антон Андонов: Добре, от къде да започна? 
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Константин Каменаров: Извинете, че Ви прекъсвам. Извън медийната си експертиза, 

г-н Андонов е работил и в трите големи телевизии, ако мога така да кажа, той има и 

едно допълнително качество, което не се среща много често в държавата ни 

напоследък. А именно това, че той доста добре разбира от онази, важна за нас всички 

на Сан Стефано, думичка, наречена маркетинг.  

Антон Андонов: Това ще е до голяма степен и един от фокусите в работата ми като 

член на управителния съвет, защото смятам, че това е нещо, от което БНТ има остра 

нужда. Това, което лично за мен е едно предизвикателство, пред което не просто трябва 

да се изправим, а да постигнем едни добри резултати. Продуктът, който БНТ 

произвежда ежедневно, да бъде позициониран много по-добре на медийния пазар. В 

тази връзка, смятам, че лично аз имам какво да дам и с какво да помогна, тъй като от 

опита, който съм натрупал през годините назад в комерсиалните телевизии, в една 

силно конкурентна среда, знам какво трябва и какво може да се случи, работейки назад 

във времето и с националната телевизия, и по отделни проекти, и с частните телевизии, 

реализирайки проекти, които са били доста добре приети на външни пазари.  

Иво Атанасов: Това е в синхрон с онова, което Вие съобщихте при изслушването, че 

за да се продава по-добре, продуктът трябва да има добра опаковка. Освен това, 

казахте, че трябва да има и добро програмиране, тъй като и сега има добри предавания, 

но в една хаотична програмна схема. С това кой ще се занимава? 

Константин Каменаров: Чисто ресорно, това в една много голяма степен, ще бъде г-н 

Запрянов.  

Иво Атанасов: По времето на конкурса аз имах възможност да кажа  кой е моят 

фаворит,  кой е най-добре подготвен, с най-добър опит, с най-добра концепция за 

генерален директор, но изборът вече е факт. Господин Каменаров е встъпил в длъжност 

генерален директор и той е в правото си да се обгради с умни хора, цитирам Ви, едно 

Ваше изречение по време на изслушването.  

Константин Каменаров: И можещи. 

Иво Атанасов: Още повече, че той единствен може да предлага членове на 

управителния съвет. Регулаторът може да каже да или не, но не може да му налага с 

кого да работи. Аз уважавам неговия избор и ще гласувам “за”. Гласувайки “за”, искам 

още веднъж да дам пример за това, че не трябва да се гласува по квоти. За съжаление, 

ние имаме случаи, по важни въпроси, да гласуваме по квоти. Имаме прояви на квотна 

съвест. Дано да не е за последен път, но за пореден път ще гласувам, независимо от коя 

квота съм, призовавайки оттук нататък всички колеги да постъпват по такъв, неквотен 

начин. 

София Владимирова благодари на г-н Атанасов и даде думата на г-жа Стоянова. 

Мария Стоянова: Като представител на президентската квота...  

София Владимирова каза, че затова й дава думата на нея, за да има плурализъм и 

баланс на гледните точки. 

Мария Стоянова: ...Ви благодаря, г-жо Председател, за баланса, който искате да 

осъществите в квотното разпределение на Съвета. Ние за това от президентската квота 

така сме се позиционирали...  

София Владимирова каза, че Съветът го изисква, значи трябва и да дава пример. 

Мария Стоянова: Да, да, факт е, а пък и ние сме се позиционирали в двата края на 

масата, не случайно, за да държим под око парламентарната квота, която е в 

мнозинство. Господин Каменаров, благодаря Ви за професионалния състав на 

управителния съвет, който предлагате за утвърждаване на Съвета за електронни медии. 

От много време насам генералните директори не са проявявали тази дързост, си 

позволявам да кажа, да се обградят и да предложат на Съвета за електронни медии 

личности и имена, които са утвърдени в този, наистина не особено голям, не особено 
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пъстър и не особено широк медиен пазар в България. Госпожа Трифонова е човек, 

който добре познаваме всички, тук в този Съвет. Госпожа Трифонова е юрист, 

консултирал и Съвета за електронни медии и Българската национална телевизия в 

различни проекти. Естествено, че моята подкрепа тук е безусловна и стои извън 

коментар. Госпожа Матакиева за мен е една много приятна изненада във Вашия 

управленски състав, защото за първи път от много време насам, генерален директор 

предлага човек, който е вътре в дейността на „Сан Стефано”. Василена Матакиева е 

име в БНТ, позната много добре и на публиката чрез своята дейност на екрана. Тази 

номинация е един много добър сигнал, който съм сигурна, че колегите, журналистите, 

които работят вътре в БНТ, ще приемат по същия този начин, по който го разбирам и 

аз, а именно - приобщаване на всички, които произвеждат и са произвеждали до сега 

продукт и са работили за утвърждаването на обществената медия БНТ. Господин 

Запрянов, доколкото се запознах с неговата биография, е човек, който има опит на “Сан 

Стефано“, работили сте там. До сега не сме имали честта да се запознаем, за мен е 

удоволствие.  

Валери Запрянов: За мен също. 

Мария Стоянова: Господин Андонов, Вие се представихте накратко. Това, което на 

мен ми направи много положително впечатление е, че Вие сте били ангажиран с един 

от най-мащабните, да не кажем и едни от най-успешните проекти на Българската 

национална телевизия – Евровизия. Една инициатива, едно мероприятие, едно събитие 

за българския културен живот. Надявам се, тъй като резултатите напоследък бяха 

толкова добри, че според мен много трудно биха могли да бъдат задминати, все пак се 

надявам да направите опит и да ги подобрите. Така че, кой знае, след една година може 

би, да се съберем всички и да се радваме на българския победител на Евровизия. 

Благодаря Ви, г-н Каменаров. 

Константин Каменаров: Благодаря и аз за тези мили думи, г-жо Стоянова. 

София Владимирова даде думата на г-жа Еленова. 

Розита Еленова: Аз също благодаря за така представения състав на управителния 

съвет, г-н Каменаров. Познавам трима от членовете в техния професионален аспект. 

Разбира се на г-н Андонов може да му е по-лесно за това, че не го познаваме, може пък 

и да му е по-трудно, ще покаже времето. Госпожа Трифонова е с изявено име в 

медийното право. Госпожа Матакиева е акцент, добре е в управителния съвет да има 

човек от кулоарите, човек вътрешен, не както в криминалистиката вътрешен, и 

уважението ми към г-н Запрянов, стигащо до респект. Това, което исках, ако е 

възможно всеки един от Вас да каже какъв би искал да бъде фокуса в неговата работа и 

дали Вие вече сте се договорили за някакъв вид ресорно разпределение. Това може да 

коментираме днес, за мен ще бъде важно. И въпреки че сме в началото, да обърна 

внимание, че Съветът за електронни медии е Ваш партньор, Ваш адвокат и не е Вашият 

прокурор в обществото. Много бих искала нашите отношения да бъдат толкова добри и 

толкова приятелски, каквито са в днешния ден, в който ние ще Ви утвърдим и да не ги 

забравяме, защото сигурно ще има трудни моменти, каквито има, когато се работи. 

Константин Каменаров: Надявам се да нямаме или да имаме минимално количество 

процесуално представителство във връзка с нашата дейност. Благодаря Ви за тези 

думи.  

Розита Еленова: Ние още повече. 

София Владимирова даде думата на г-н Каменаров да представи разпределението по 

ресори. 

Константин Каменаров: Ресорното разпределение на предложения управителен съвет 

е: Госпожа Василена Матакиева ще се занимава с дейности, свързани с международно 

сътрудничество и връзки с Европейския съюз за радио и телевизия, европейски 
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проекти, програми, лицензионни режими на спортни права и събития; Госпожа Зина 

Трифонова ще отговаря ресорно за дейности, свързани с правни и лицензионни режими 

на програмното съдържание, медийното право, разпространението на програмите на 

БНТ, законосъобразно провеждане на процедури по възлагане на обществени поръчки, 

структурни промени и трудовоправни въпроси; Господин Валери Запрянов, бивш шеф 

на Канал 1, ще отговаря за дейности, свързани с програмно развитие и 

преструктуриране, програмно бюджетиране и филмопроизводствена дейност на 

Българската национална телевизия; Господин Антон Андонов ще отговаря за дейности, 

свързани с реализация на съвременни тенденции на медийната среда, медийни 

интернет услуги и програми, платформи, социални мрежи, маркетинг и публични 

комуникации. 

София Владимирова благодари и попита г-жа Еленова има ли допълнителни въпроси. 

Розита Еленова: Не. 

София Владимирова даде думата на г-жа Жотева.  

Бетина Жотева каза, че всички, с изключение на г-н Андонов са й приятели и се 

надява и той да й стане приятел. Припомни, че още на изслушването е заявила, че 

визията за развитие на БНТ на Константин Каменаров, се доближава най-много до 

нейната представа, как да изглежда телевизията, която тя иска да гледа. Сигурна е, че с 

тези хора той ще успее да го направи. Няма никакви съмнения за това. Вярва, че след 

месец – два ще има промяна. Смята, че няма да им бъде лесно, защото има натиск 

отвън, натиск от вътре, всеки нещо иска или от нещо е недоволен. Надява се, че няма да 

се намерят хора, които отвътре активно да саботират работата им. Вярва им абсолютно 

и е убедена, че ще се справят много добре. 

София Владимирова каза, че СЕМ вече е дал доверието си на Константин Каменаров 

като го е избрал за генерален директор, а днес трябва да дадат доверие на неговия 

управителен съвет. Смята, че той безспорно е изключително балансиран и експертен. 

Винаги се е надявала и искала управителните съвети на генералните директори, както 

на радиото така и на телевизията, да бъдат не само тяхна подкрепа, но и техен 

коректив. Генералните директори да уважават мнението на избраните от тях хора, 

избрани именно за това, да ги подкрепят да довършат започнатото добро и да направят 

големите промени, необходими и на двете обществени медии. Надява се, че той ще 

бъде такъв генерален директор и това ще бъде този управителен съвет, който на 

практика ще докаже, че това е възможно да се случва. Програмата, която е представил 

и с която е спечелил този конкурс, е достатъчно амбициозна, за да оправдава 

присъствието на такива професионалисти в избрания от него управителен съвет. 

Подложи на гласуване утвърждаването на управителния съвет на Българската 

национална телевизия, предложен от г-н Каменаров. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”:   на основание чл. 32, ал. 2, връзка с чл. 32, ал. 1, т. 3, 

при изпълнение изискването по чл. 37, ал. 2 от Закона за радиото и телевизията  

УТВЪРЖДАВА като член на управителния съвет на Българската национална 

телевизия Валери Любенов Запрянов.  

УТВЪРЖДАВА като член на управителния съвет на Българската национална 

телевизия Василена Павлова Матакиева.  

УТВЪРЖДАВА като член на управителния съвет на Българската национална 

телевизия Зина Кръстева Трифонова.  

УТВЪРЖДАВА като член на управителния съвет на Българската национална 

телевизия Антон Емилов Андонов.  
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Мандатът на членовете на управителния съвет на Българската национална телевизия 

започва от встъпването им в длъжност след подписване на договор за възлагане на 

управление.  

На основание чл. 38, ал. 2 от Закона за радиото и телевизията обжалването на 

решението на СЕМ за избор на членовете на управителния съвет на БНТ не спира 

изпълнението му. 

 

София Владимирова обърна внимание, че това е голямо доверие, след като 

генералният директор е избран с четири гласа, а управителният съвет е утвърден с пет. 

Пожела им успех и на добър час. 

 

Разни: 

 

1. Началник отдел “Бюджет и финанси” Спаска Янева запозна Съвета с писма от 

генералните директори на БНТ и БНР във връзка с проектобюджетите за 2018 г. 

(Приложение т. 10). 

Розита Еленова: Защо се стига до това различие, г-жо Янева? 

Спаска Янева поясни, че всъщност са посочили по-ниски стойности в справката, 

отколкото в проектобюджета. Явно са решили да редуцират тези суми.  

Розита Еленова: Ние каквото и да си питаме, няма да получим отговор. 

 

2. Решение за изпълняване длъжността председател на СЕМ във връзка с участие на 

София Владимирова – председател на СЕМ, в Тринадесетата световна среща на 

българските медии в Кишинев, Молдова, 04 - 08.10.2017 г. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”:  Бетина Жотева – член на СЕМ, да замества София 

Владимирова – председател на СЕМ, по време на отсъствието й от 4 до 8 октомври 

2017 г.  

 

3. Предложение за сключване на граждански договор с Мария Белчева за 

международна дейност. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”:  да бъде сключен граждански договор с Мария 

Белчева. 
 

Розита Еленова: И аз нещо да кажа. Ако е възможно, не знам дали някой от колегите 

ще намерят резон в това, но аз лично с интерес гледам “Биг Брадър” и смятам, че сезона 

е странен, интересен и надявам се добър за доставчика, за продуцентите. Прави ми 

впечатление, че едно от главните действащи лица е в шоуто със своя бранд, а не със 

своето лично име. Много моля в частта мониторинг, които наблюдава, да види има ли 

някакъв такъв специфичен за този сезон казус.  

Мария Стоянова: Да конкретизираме, продуктово позициониране, скрита реклама. За 

това става въпрос, нали така? 

Розита Еленова: Вие го казвате добре. Може би в тази посока трябва да бъде. На мен 

лично ми прави впечатление. Защото аз чукнах в интернет “Мегз” и ми излиза магазини 

онлайн. Нали когато героят се съобщава с цялото име е Миглена Каканашева, а не 

Мегз, но така й казват. 
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София Владимирова се обърна към г-н Шабански с молба това да бъде организирано, 

тъй като директорът на Дирекция “Специализирана администрация” отсъства.  

 

София Владимирова закри заседанието. 

 

  

 

Материали, приложени към Протокол № 42 

1. Дневен ред; 

2. Доклад от Емилия Станева с изх. №; РД-23-12-00-2(16)/18.09.2017 г.; 

3. Доклад от Билназие Гегова с изх. № НД-05-94-00-289/27.09.2017 г.; 

4. Доклад от Райна Радоава с изх. № НД-04-30-07-95/26.09.2017 г.; 

5. Заявление от “Европейска народна академия” с вх. № ЛРР-08-36-00-1/21.09.2017 г.; 

6. Уведомление от “Телевизия тулизъм” с вх. № ЛРР-06-19-00-117/21.09.2017 г.; 

7. Доклад от Иво Атанасов и Мария Стоянова с изх. № МД-09-30-11-27/20.09.2017 г.; 

8. Доклад от Златка Георгиева с изх. № ПД-09-23-00-17/26.09.2017 г.; 

9. Доклад от Емилия Станева с изх. № РД-22-18-00-15/26.09.2017 г.; 

10. Доклад от Спаска Янева с изх. № РД-22-18-00-14/27.09.2017 г.  

 

 

 

Бетина Жотева 

 

 

.............................. 

 

 

Иво Атанасов 

    

 

............................. 

 

 

 

Мария Стоянова 

 

 

 

........................... 

 

 

 

Розита Еленова 

 

 

 

............................ 

 

 

София Владимирова – 

председател на СЕМ 

 

 

 

............................ 

     

 

 

 

 

 

Старши специалист: 

Снежана Милева 
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